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PROTOKOLL NR 4/2006 
från sammanträde i Lokala handikapprådet i Spånga-Tensta den 3 maj 2006 
 
Justerat den 10 maj 2006 
 
 
 
Lars Eriksson  Eva Nilsson 
 
Närvarande: Lars Eriksson, IFS, ordförande 
                      Eva Nilsson, DHR, vice ordförande 

Leif Ejderhamn, FUB Stockholm 
Annika Wedin, SDF 
Gabriel Marawgeh, chef för avdelningen för kansli och medborgarkontor 
Ann-Margret Lindström, sekreterare 

Förhinder: Ulla Hammar, R 
Lena Spanó, Strokeföreningen i Stockholms län 

                      Delzar Abdulkarim, SRF 
 
§ 1 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg under punkterna 4, 7 och 11.   
 
§ 2 Justering av protokoll   
Eva Nilsson utsågs att förutom Lars Eriksson justera dagens protokoll. Protokollet ska 
justeras den 10 maj.   
 
Anmäldes att protokollet från lokala handikapprådets möte den 5 april blivit justerat  
den 12 april.   
 
§ 3 Remisser, motioner och medborgarförslag     
Yttrande över rapporten ”Översyn av stadens administration” föreläggs 
stadsdelsnämnden den 24 augusti. Gabriel Marawgeh berättade att Bromma 
stadsdelsförvaltning har ett så kallat kontaktcentrum och föreslog att rådet vänder sig till 
Brommas lokala handikappråd och förhör sig om hur det fungerar för 
funktionshindrade. Rådet beslutade att läsa igenom valda delar av remissen till nästa 
möte den 7 juni för att då besluta om man ska yttra sig om huruvida föreslagna 
administrativa förändringar kan komma att förbättra alternativt försvåra för de 
funktionshindrade i stadsdelen.  
 
Yttrande över Diskrimineringskommitténs slutbetänkande ”En sammanhållen 

      diskrimineringslagstiftning” föreläggs stadsdelsnämnden redan den 15 juni. På grund av 
den korta remisstiden är det svårt för rådet att hinna yttra sig gemensamt. Frågan om 
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gemensam diskrimineringslagstiftning är nationell och handikapprörelsens 
riksorganisationer kommer att uttala sig om förslagets eventuella påverkan på olika 
funktionshinder. Rådet beslutade att alla läser sammanfattningen av betänkandet och att 
Eva Nilsson och Annika Wedin dessutom läser det avsnitt som handlar om 
tillgänglighet för funktionshindrade. Eventuella kommentarer från rådets medlemmar 
lämnas via mail direkt till Anders Anagrius som skriver remissvar.    

       
§ 4 Kallelser 
Kallelser för kännedom till Stadsbyggnadsnämndens handikappråd den 7 mars och den 
20 mars 2006 lades till handlingarna.   
 
§ 5 Protokoll mm 

      Spånga-Tensta pensionärsråds protokoll från den 11 april lades till handlingarna.  
                  
     § 6 Övriga skrivelser 
      Lys, kompa och funka! Nyhetsblad nr 19, 2006/04, skriften Lysande medarbetare – Så 

fick vi det att funka. Om Lys, Kompa och Funka – Ett Växtkraft mål 3-projekt för 
omsorgen om funktionshindrade i Stockholms stad och HSO Stockholms stads tryckta 
version av programmet Delaktighet, tillgänglighet och bemötande lades till 
handlingarna. 
 
§ 7 Tillgänglighet  
Handikapprådet hade denna gång förlagt sitt sammanträde till Eggeby gård för att 
undersöka tillgängligheten. Rådet fick ett trevligt bemötande av personalen och gott 
hembakat kaffebröd. En träramp möjliggör för rullstolsburna med ledsagare att komma 
in i huvudbyggnaden. Från grusplanen fram till trärampen bör dock en plattlagd gång 
finnas. Det är trögt att dra en rullstol i gräs. Entrén består av två smala dörrar, varav den 
ena bara kan öppnas av en meddellång stående person. Yttertröskeln bör avfasas. En 
brandvarnare fanns på entréplanet där rådet höll sitt möte, ingen dock i mötesrummet. 
Varningslampor saknades helt, vilket ju är enda möjligheten för döva och hörselskadade 
att uppfatta när fara föreligger. Handikapptoaletten hade inte gällande måttkrav. En 
brant backe leder från parkeringsplatsen upp till huvudbyggnaden. En P-plats för 
handikappfordon bör finnas markerad uppe vid huset.     
 
Gabriel Marawgeh, chef för avdelningen för kansli och medborgarkontor, berättade om 
sitt nuvarande verksamhetsområde. Från och med årsskiftet ingår kansliets olika 
funktioner( registratur, nämndsekretariat, planeringssekreterare mm), 
medborgarkontoret, samordningen av kultur/integration, storstadssatsning och 
brottsförebyggande arbete samt kulturkonsulent i ansvarsområdet. Inom flertalet av 
Gabriel Marawgehs ansvarsområden blir tillgänglighetsfrågor aktuella. Handikapprådets 
sekreterare är direkt underställd avdelningschefen. Storstadssatsningen bidrar med en 
mindre summa till upprustningen av Spånga centrum. Medborgarkontoret ska serva alla 
medborgare som har behov av dess tjänster. Vid diskussion om medborgarkontorets 
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tillgänglighet för funktionshindrade framförde rådet önskemål om att en bildtelefon 
installeras på medborgarkontoret.     
Lokala brotts- och drogförebyggande rådet (LoBRÅ) arrangerar trygghetsvandringar i 
Spånga-Tensta tisdagen den 9 maj, onsdagen den 10 maj och måndagen den 15 maj 
under ledning av samordnaren Linda Wikman. Handikapprådets medlemmar är 
välkomna att delta. 

 
§ 8 Möte med gruppledarna i stadsdelsnämnden 
Fredagen en 9 juni klockan 10.00 träffar handikapprådet gruppledarna i nämndrummet 
på Tenstagången 55. Inför det mötet kommer Annika Wedin och Leif Ejderhamn att 
gemensamt författa ett skriftligt underlag för diskussion om funktionshindrade elevers 
rätt till undervisning på sina villkor. Övriga frågor rådet vill ta upp är den fortsatta 
planeringen för ökad tillgänglighet i Spånga centrum samt tillgängligheten för döva i 
förvaltningen. 
 
§ 9 Övriga frågor    
Eventuell ändring av sammanträdestiderna efter sommaren skulle bestämmas men tre 
medlemmar var frånvarande så diskussionen får anstå till nästa gång.  
 
Sekreteraren påminde ledamöterna om de sista fördjupningsseminarierna kring stadens 
handikappolitiska program. 
 
JM bjuder in handikapprådet till visning av sina nya radhus på Järingegränd söndagen 
den 7 maj klockan 12 – 15.  
 
§ 10 Balanslistan  
Se bilaga 1. 
 
§ 11 Nästa möte  
Nästa möte i lokala handikapprådet äger rum onsdagen den 7 juni klockan 14.00 i 
klubbrummet på Tensta servicehus, Elinsborgsbacken 5. 
 
 
 
Ann-Margret Lindström 
 
Bilaga 
Balanslistan 


